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n Nejvíce se staralo mìsto
Svùj zámìr oznámili Italové ve

chvíli, kdy jejich plánùm nestojí nic
v cestì: se stavbou na Alpce u� se
zaèalo a vláda schválila pro italského
investora zajímavé pobídky. Nový
závod vzniká ve chvíli, kdy (podle
pøedsedy firmy Silvana Fumagalli-
ho) �výrobní kapacity v Evropì
nestaèí zájmu zákazníkù�. Fuma-
galli uvedl, �e pøi rozhodování
o umístìní nového závodu zvítìzila
Èeská republika s ohledem na pøiro-
zené centrum Evropy, velkou prù-
myslovou tradici, lidi s dobrou pro-
fesní pøípravou a kvalifikované
odborné �kolství. ��tìstí pøeje pøi-
praveným,� øekl v této souvislosti
ministr prùmyslu a obchodu Miro-
slav Grégr, který ocenil aktivitu
podboøanské radnice: �Se zcela jis-
tou vizí tamní úøedníci vyjednali
nejen vznik prùmyslové zóny, ale
pøilákali i velmi zajímavého investo-
ra,� dodal Grégr, který pak je�tì
nìkolikrát oznaèil celé pøilákání fir-

my Candy do Èeské republiky jako
�dobrou práci investora, mìsta a státní
správy.� Jeho ministerstvo pro zmìnu
udìlilo firmì Candy jako vùbec první-
mu zahraniènímu investorovi v Èeské
republice investièní pobídky podle
zákona platného od kvìtna.
n Grégrova cesta

Vyjádøení ministra Grégra budí na
tváøích tìch, kteøí byli do lákání firmy
Candy do Èeské republiky zapojeni,
spí�e úsmìv: problémy, jaké radnici
pùsobily nevstøícné státní úøady pøi
získávání mnoha povolení a rozhodnu-
tí, kolují po Podboøanech jako dobré
pøíhody. Také pøístup ministra Grég-
ra, který tiskovou konferenci firmy
Candy vyu�il k pùlhodinové sociálnì-
demokratické agitce, nebyl v prùbìhu
celého procesu získání investora zda-
leka pøíkladný. Nakonec to byl on,
koho musela podboøanská radnice nì-
kolikrát �ádat, aby investièní pobídky
pro Candy podepsal. Ale konec dobrý,
v�echno dobré. Grégrovo prohlá�ení,
�e �...konkrétní podpora zahranièních

investicí byla dlouhá léta opomíjena.
Tì�ko pochopit váhání pøede�lých vlád
pøi lákání zahranièních investorù...� je
sice pravdivé, jenom u� zapomíná, �e
to byla v první polovinì devadesátých
let právì Zemanova sociální demokra-
cie, která pøi ka�dém pokusu prosadit
prodej nìkteré domácí firmy silnému
zahraniènímu investorovi spustila hla-
sitou kampaò o �výprodeji domácího
zlata�. A tak zùstalo u levicí prosazené
�èeské� cesty. Jak skonèila èeská cesta
ke kapitalismu, o tom se mohou pøe-
svìdèit nejen v�ichni zklamaní støada-
telé u zkrachovaných bank, nejen øada
lidí z kladenské poldovky èi lounského
masokombinátu.
n Kolik dáme ze svých daní

Ministr Grégr nakonec nebyl scho-
pen odpovìdìt ani na otázku, jaké
konkrétní úlevy a pobídky firma Can-
dy od jeho vlády získala. Odpovìdìl a�
Silvano Fumagalli. Candy má pøede-
v�ím výhodnou daòovou úlevu: deset
let nebude platit danì z poloviny èást-
ky, vynalo�ené na stavbu továrny.
Nebude muset platit ani clo za dovoz
strojù a výrobní technologie. Firma
dále dostala z penìz èeských daòo-
vých poplatníkù 40 milionù korun na

zøízení nových pracovních míst (na
ka�dého z dvou set zamìstnancù dal
stát firmì Candy dopøedu zhruba jeden
roèní plat). Daòoví poplatníci pøispìjí
také na za�kolení dne�ních nezamìst-
naných na Podboøansku - firma Candy
dostala od státu 35 % nákladù na rekva-
lifikace (zhruba ètyøi miliony korun).
n �ivotnímu prostøedí prý neu-

blí�í
Výrobní komplex o celkové plo�e

145.000 ètvereèních metrù, jeho� vý-
stavba u� byla zahájena, bude mít zpo-
èátku jen 34.000 ètvereèních metrù
zastavìné plochy. Továrna by mìla
nakonec do tøí a� ètyø let roènì vyrábìt
800 tisíc mraznièek a dát práci �esti
stùm lidí. Investice odhadl Silvano
Fumagalli na 50 milionù Euro (v první
etapì, do roku 2001, bude investováno
1,5 miliardy korun a vznikne 200 pra-
covních míst). První výrobky by mìly
sjet z výrobní linky v èervnu 2001
a výroba v tomto ruce bude probíhat
jen v omezeném re�imu. Kromì pøí-
mých pracovních míst, která vzniknou
v samotném závodì, by mohla vznik-
nout dal�í pracovní místa i u dodavate-
lù. Candy slibuje, �e 25 % výrobních
materiálù nakoupí pøímo v Èeské re-

publice. Závod Candy v Podboøanech
bude vùbec první prùmyslový kom-
plex této firmy ve støední Evropì.
Technologická zaøízení budou vyrobe-

n Co bylo pod zemí
Starosta pøipomnìl rekonstrukce

památek, které probíhají nebo se
pøipravují. S programem, jeho� za-
hájení obstaral �atecký pøíle�itost-
ní sbor pod vedením Anny Urban-
cové, seznámila øeditelka Regio-
nálního muzea K. A. Polánka PhDr.
Radmila Holodòáková. Podle oèe-
kávání náv�tìvníky nejvíce lákalo
po ètyøech letech opìt zpøístupnì-
né podzemí Kruhového námìstí, kde
se vytvoøila dlouhá fronta. Do ètyø-
metrové hloubky se lidé odvá�nì
pou�tìli po �ebøíku, aby si prohlédli
pozùstatky Pra�ské brány (stávala
pøed Kruhovým námìstím, chránila
mìsto z ji�ní strany a byla nejdù-
kladnìji opevnìna) a pøedsunutého
opevnìní. Pra�ská brána byla zbo-
øena v roce 1821. Z protilehlé pro-
dejny lahùdek vedla náv�tìvníky
cesta do sklepa za pozùstatky gotic-
kého mostu. Zachovaly se tøi oblou-
ky.
n Provádìly historické posta-

vy
Zpoèátku se zástup èekajících hro-

madil i pøed Knì�skou bránou. Po-
stavena byla pravdìpodobnì v dobì
pøestavby �ateckého opevnìní za
vlády Václava II. a v minulosti se
pou�íval i název brána Blahoslave-
né Panny Marie nebo �enská brána.
Je rozdìlena do ètyø podla�í, re-
konstrukcí pro�la v roce 1949.
Mìsto, které je vlastníkem brány,
plánuje opravu v následujících le-
tech a uva�uje i o vyu�ití této stav-
by. Rekonstrukcí ji� pro�el dùm
è.p. 151 se dvìma sousedními domy
na námìstí Svobody. Náv�tìvníci
mohli nahlédnout právì do è.p. 151,
kde stavebními úpravami vznikly
byty v prvním patøe a podkroví.
Zpøístupnìna byla samozøejmì vì�
radnice, Chmelaøské muzeum
a Regionální muzeum, které pøi-

n Letos je extrémnì teplý rok
Ve srovnatelném období loòského

roku hospodaøila se ziskem 295,6 mi-
liónu korun a tr�bami 1,632 miliardy
korun. Informoval o tom ekonomický
øeditel spoleènosti Roman Koèár. �Eko-
nomické výsledky v prvním pololetí
ovlivnil vývoj venkovních teplot. Ex-
trémnì teplé poèasí pøedev�ím v dub-
nu a v kvìtnu zpùsobilo meziroènì
ni��í odbìr tepelné energie.� Vy��í
zisk odpovídá jinému naèasování èer-
pání rezerv na údr�bu a dal�ích polo-
�ek. Zatímco od ledna do konce èervna
1999 dodala PSZT 4,461 miliónu GJ
tepelné energie, ve stejném období le-
tos to bylo jen 4,051 miliónu GJ. Srov-
natelná byla v prvním pololetí dodávka
elektrické energie. K 30. èervnu distri-
buovala PSZT do sítì 568.000 MWh,
co� je meziroènì o zhruba tøi procenta
více. Základní jmìní firmy èiní 1,913
miliardy korun. Jejím majoritním vlast-
níkem s 84,73 procenta akcií je nizo-
zemský Horizon Energy Development,
stoprocentní dcera americké National
Fuel Gas Company.

�ATEC (kol) - Od 7. záøí jmenovalo
pøedstavenstvo Oblastní stavební (OS)
�atec øeditelem Mgr. Roberta Terri-
cha, který dosud pùsobil jako vedoucí
obchodního oddìlení a pøipravoval
marketingové strategie. Výrobní a ad-
ministrativní prostory se ze �atce pøe-
sunuly do Podboøan. Zmìna na vedou-
cím postu souvisí podle Terricha
s dokonèením poslední etapy restruk-
turalizace firmy, která zamìstnává té-
mìø dvì stì lidí. Ukonèena by mìla být
získáním certifikátu jakosti výroby.
Dùle�itou otázkou zejména pro �atec
je dal�í osud hotelù Zlatý lev a Dru�ba,
které OS na jaøe koupila. Rekonstrukce
Lva na byty mìla zaèít v srpnu. �Ter-
mín se posunul do podzimu. Objekty

Ze statistiky za celou republiku
vyplývá, �e prodej osobních vozù
vzrostl o témìø ètyøicet procent. Rùst
prodejù zaznamenalo celkem 33 zna-
èek vèetnì domácí �kody. Názory loun-
ských prodejcù tak optimistické ne-
jsou. Ev�en Myslivec, lounský
prodejce èeských �kodovek a �panìl-
ských vozù Seat, sice øíká, �e oproti
loòsku do�lo k nárùstu prodeje, sám ho
ale odhaduje nejvý�e na dvacet pro-
cent: �Mezi prodanými auty jedno-
znaènì pøeva�uje leasing. Tímto zpù-
sobem nakupuje u nás vozy asi osm-
desát procent zákazníkù.� Podle Mys-
livce navíc auta vìt�inou nekupují lidé
z Lounska, ale z jiných lokalit. Nízkou
kupní sílu obyvatelstva potvrzují
i zku�enosti Lenky Novotné z firmy
Autocentrum Novotný, která v Lou-
nech zastupuje francouzské automo-
bily Renault: �Vzhledem k území, na
kterém prodáváme, vzhledem k loun-

jsou v historickém centru mìsta a chá-
peme, �e obèané mìsta by je rádi vidìli
v pùvodním stavu. Nechceme podce-
nit projektovou pøípravu a ka�dou
pøipomínku zapracováváme do pro-
jektu,� øíká Terrich a slibuje, �e práce
zaènou do konce roku. V objektu pro-
bìhly statické zkou�ky v�ech stropù
a podlah. Pøi rekonstrukci by mìlo dojít
ke zmìnám fasády. Podobu dvou no-
vých vchodù do budovy a výmìnu
oken v pátém patøe za francouzská
zatím neschválila odborná komise Ústa-
vu památkové péèe Ústí nad Labem.
�Øada jednání je u konce a vìøíme, �e se
podaøí zaèít øízení o získání stavebního
povolení je�tì v záøí. Reálný harmono-
gram postupu prací zveøejníme po

n Pro mìsto solidní partner
PSZT od záøí vystupuje pod no-

vým jménem United Energy. S plat-
ností od 1. ledna 2000 po fúzi Severo-
èeské teplárny se PSZT stala ná-
stupnickou organizací slouèených fi-
rem. Její aktiva dosáhla témìø devíti
miliard korun. PSZT je tøetím nejvìt-
�ím dodavatelem elektrické energie
a ètvrtým nejvìt�ím dodavatelem tep-
la. Spoleènost po slouèení disponuje
instalovaným elektrickým výkonem
236 MW a tepelným výkonem 777
MW. Teplem zásobuje 104.822 bytù,
obèanskou vybavenost a prùmysl
v okresech Most, Chomutov, Louny,
Teplice, Litomìøice a Èeská Lípa. �Pro
mìsto je to solidní partner,� øíká ta-
jemník lounské radnice Jan Kerner,
pøed lety velký obhájce privatizace
tepelného hospodáøství ve mìstì.
United Energy provozuje v Lounech
velkou mazutovou kotelnu na sídli�-
ti Louny - západ, dále ètyøi støednì
velké plynové kotelny (jde o bývalé
uhelné, z nich� dvì jsou v sídli�ti
Nad tratí, jedna na Hrnèíøské a jedna

na Tyr�ovì námìstí) a ètyøi blokové
kotelny v jednotlivých objektech (ko-
telna v Ohøi, v Legiobance (dùm è.p.
95), v budovì okresního soudu a v do-
mì è.p. 122, kde je samoobsluha Cen-
tral).
n Od pøí�tího roku jedna cena

Pøes dobrou spolupráci se mìsto
potýká s problémem rozdílných cen
tepla, vyrobeného v plynových
a v mazutových kotelnách. Zatímco
na jaøe vzrostla cena plynu asi jen
o 17 %, bìhem léta podra�il mazut
o 32 %. Proto�e u mazutové kotelny
na sídli�ti Louny - západ tvoøí nákla-
dy na mazut 40 % v�ech výdajù, dojde
k pomìrnì výraznému zdra�ení tepla
v této èásti mìsta. Lounská mìstská
rada vypoèetla novou cenu podle kom-
plikovaných vzorcù, k jejich� pou�í-
vání se United Energy zavázala pøi
vstupu do Loun. I tak je ale cena
odli�ná od cen z kotelen plynových
a proto�e podle tajemníka Kernera
není mo�né, aby rozdíly za cenu tepla
byly v jednom mìstì pøíli� velké, od
roku 2001 bude zavedena jedna celo-
mìstská cena tepla. Pùjde o støed cen
mezi v�emi kotelnami, tak, aby plyno-
vé pøíli� nevydìlávaly a mazutové
neprodìlávaly.

skému okresu, jsme vy��í prodej neza-
znamenali.� Také Novotná potvrdila,
�e nejménì 80 procent prodaných au-
tomobilù nakoupili majitelé na leasing.
Autocentrum Novotný nyní nabízí
zajímavé slu�by - nulový leasing bez
navý�ení s poji�tìním zdarma. Také
zku�enosti dal�ího lounského prodej-
ce Jana Spousty odpovídají jeho kole-
gùm. Firma Auto - Moto Jan Spousta
prodává v Lounech japonské automo-
bily Suzuki, které si vzhledem k nízké
cenì a levnému provozu získávají stále
více zákazníkù: �V Lounech jsou sice
prodeje stejné jako vloni, ale v celostát-
ním mìøítku se Suzuki rychle �plhá
nahoru. Zatímco v roce 1997 bylo Su-
zuki na 45. místì v poètu prodaných
automobilù v Èeské republice, letos u�
je na 14. místì,� øíká Jan Spousta.
Kuriozní je, �e i on zcela nezávisle na
ostatních odhaduje poèet vozù proda-
ných na leasing na 80 procent. �Malé

vozy Suzuki jsou zajímavé napøíklad
i pro star�í rodiny, pro dùchodce. Øada
z nich je na tom finanènì dobøe a mohou
si nové auto dovolit,� øíká Spousta.
Prodej amerických automobilù Chrys-
ler a Jeep, zahájený v øíjnu 1997, firma
Auto - Moto Jan Spousta ji� døíve
ukonèila - za dva roky se podaøilo
prodat jen dvanáct aut, pøièem� Jan M.
Daczický, generální øeditel firmy So-
nauto, výhradního dovozce vozù
Chrysler a Jeep pro Èeskou republiku,
uvedl, �e z ekonomického hlediska je
pro prodejce výhodné prodat nejménì
dvì auta mìsíènì, zhruba pìtadvacet
roènì. Optimismem nehýøí ani Milo-
slav Myslivec, podboøanský prodejce
vozù �koda: ��ádný výrazný nárùst
nepozorujeme, s prodejem je to stejné,
spí�e se domnívám, �e poèet proda-
ných vozù pomalu klesá. Vìøte, �e
bych se rád spletl.� Myslivec doufá, �e
�patná finanèní situace obyvatel Pod-
boøanska by se mohla zmìnit s pøícho-
dem dal�ích zahranièních investorù,
kteøí dají lidem práci a výdìlek.

obdr�ení stavebního povolení,� øíká
nový øeditel. Vyjádøil se také k èastému
odvolávání se OS ve veøejných soutì-
�ích: �Správné je odvolat se proti �pat-
nému rozhodnutí. Ukázalo se, �e
v mnoha pøípadech jsme mìli pravdu.
Pokud jsme pøesvìdèeni, �e na�e firma
byla po�kozena, ozveme se. Je pravda,
�e investoøi z oblasti státní správy se
chovají k soutì�ícím ve veøejných vý-
bìrových øízeních jako k �adatelùm
o sociální dávky. Rozhodují dle sub-
jektivních postojù a vná�ejí do hodno-
tících kritérií emoce.� Øada jiných tak-
té� po�kozených firem se podle
Terricha nikdy neozve ze strachu, �e
by v následujících letech nemìla �anci
uspìt v �ádné soutì�i.

Do rodinného alba - zleva Martin Gutzer (tajemník podboøanského
radnice, èlovìk, který shánìl zahranièní investory pro Podboøany
je�tì v dobì, kdy Miroslav Grégr krachoval v Destì), Eden Fumagalli
(jednatel spoleènosti Conta, èeské odno�e Candy Elettrodomestici),
Martin Starec (poslanec ÈSSD za Ústecký kraj, za jeho podíl na lákání
zahranièního investora do Podboøan jej ministr prùmyslu Grégr na-
zval �styèným dùstojníkem�), Silvano Fumagalli (pøedseda Candy
Elettrodomestici), starosta Podboøan Josef Èeròanský (od roku 1990
starosta Podboøan), Luigi Crosti (mana�er projektu Conta), Michal
Novotný (první zamìstnanec firmy Conta v Èeské republice) a Aldo
Fumagalli (jednatel Candy Elettrodomestici). Pøed nimi model bu-
doucí podboøanské továrny.
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Do roka dvì stì nových pracovních míst, za ètyøi roky �est set
PODBOØANY (rtl) - Italská firma Candy Elettrodomestici, jeden
z nejvìt�ích evropských výrobcù domácí elektrotechniky, oznámila
oficiálnì vstup do Èeské republiky a zámìr vystavìt v Podboøanech na
Alpce novou továrnu.

n V Podboøanech se budou od èervna 2001 vyrábìt mraznièky pro celý svìt na specificky pro závod v Podboøa-
nech. Candy zaruèuje respektování
evropských norem pro u�ívání chla-
dicích látek.

Ve dnech 15. a 16. záøí se uskuteènila
soutì� mladých hasièù v saském Neu-
hasenu. Ji� døíve se na tom usnesla
komise krizového managementu Euro-
regionu Kru�nohoøí a poèátkem èer-
vence byly podrobnì projednány sou-
tì�ní dispozice. V�dy deseti úèastníky
ve vìku od 10 do 15 let a dvouèlenným
doprovodem byly zastoupeny okresy
Most, Chomutov, Louny, Teplice,
Freiberg, Marienberg, Annaberg a Stol-
lberg. Ubytování bylo ve velmi hez-
kém zaøízení Schullandheim v Neu-
hasenu, soutì� probíhala v tamní krásné
pøírodì. Dìti, které pro soutì� vybrala
sdru�ení hasièù pøíslu�ných okresù,
pøedvedly odborné dovednosti získa-
né v krou�cích mladých hasièù: práce
s hadicemi, d�berovou støíkaèkou, sa-

cím ventilem, odborným náøadím, ale
i zdatnost pøi první pomoci, vázání
uzlù, v�eobecné zruènosti a �ikovnos-
ti, co� jako budoucí opravdoví hasièi
budou potøebovat.

V dobì, kdy výsledky hodnotila
odborná porota, byl pro dìti pøipra-
ven kulturní program. Èesko-nìmec-
ká �mladá hasièská parta�, která se
skamarádila na seznamovací diskoté-
ce, spoleènì absolvovala prohlídku
výstavy motocyklù v Zschopau a mu-
zeum tradièních kru�nohorských lous-
káèkù. Zajímavé zá�itky byly ze sou-
tì�e i volného programu. Na výstavì
motocyklù v Neuhasenu na zámku
pøekvapila expozice znaèky Jawa, z tøí
a pùl tisíc nejrùznìj�ích louskáèkù
ten nejvìt�í (témìø �estimetrový)

a nejmen�í (viditelný pouze lupou).
Do pamìtní knihy zapsali na�i úèast-
níci hezky èesky �moc se nám tu
líbilo�.

Hasièskou zdatnost mìøilo osmnáct
dru�stev z osmi okresù. Absolutní ví-
tìzství získalo dru�stvo okresu Louny
a také tøetí místo patøilo Èechùm -
okresu Teplice. Chomutov byl pátý
a Most dvanáctý. První trojice dru�-
stev obdr�ela poháry, ale proto�e pod-
le organizátorù a hodnotitelù nikdo
neprohrál, krásné dárky, diplomy
a odznaky dostali v�ichni. Dìti se tì�i-
ly z perfektnì pøipravené akce, jejím�
smyslem byla spoleèná zábava a pou-
èení.

Brigita Janovská
Euroregion Kru�nohoøí

Loun�tí hasièi vyhráli v evropské konkurenci
n Euroregion Kru�nohoøí uspoøádal soutì� mladých hasièù

n Novým øeditelem Oblastní stavební �atec je Robert Terrich
Restrukturalizace firmy je u konce

Prodejci automobilù optimismem nehýøí
n Lidé v lounském okresu na nákup nových aut vìt�inou nemají
OKRES LOUNY (rtl) - Prodejci osobních automobilù vykazují proti
loòskému roku jen velmi mírný nárùst poètu prodaných vozù a nedosa-
hují takového rùstu, jako celostátní prùmìr.

To nejzajímavìj�í bylo pod zemí
�ATEC (kol) - Den otevøených dveøí památek pøilákal pøedminulý
víkend do �atce nìkolik tisíc náv�tìvníkù. Zahájení probìhlo na
radnici, kde se krátkého proslovu ujal starosta Jiøí Farkota. Podobná
akce je podle nìj dobrým zpùsobem, jak veøejnosti historii pøiblí�it.

n Mo�nost prohlédnout si památky vyu�ily tisícovky lidí

chystalo pøekvapení - prùvodcovství
se ujaly historické postavy v podání
studentù gymnázia.
n �atec je rájem archeologù

Nechybìla pøedná�ka Petra Èecha
z Ústavu archeologické památkové

péèe severozápadních Èech, který vy-
právìl o leto�ním výzkumu na �i�ko-
vì námìstí. Probíhá od loòského roku
v rámci projektu ministerstva kultury
v souvislosti s chystanou rekonstrukcí
námìstí (pøedtím pracovali archeolo-
gové na Chelèického námìstí). Byl lo-
kalizován kní�ecí pøemyslovský dvo-
rec z 10. století, který je na na�em
území tøetím po Pra�ském hradu
a Vy�ehradu. Ve srovnání s loòskem se
archeologové prokopali hloubìji - bylo
ve tøech a� ètyøech metrech pod zemí
objeveno pohøebi�tì. Hroby nebyly
vybaveny, objeven byl pouze bronzo-
vý prsten s puncem. Nalezena byla
také keramika z Budèe, co� archeolog
Èech vysvìtluje tím, �e kní�e dosadil

na hrad své vìrné a ti si pøiná�eli svùj
majetek. Z románského kostela po-
chází vzácná dla�dice s vyobraze-
ním císaøe Nera a bájného ptáka.
Nálezy surového �eleza svìdèí, �e
�atec patøil v 11. a 12. století k jeho
nejvìt�ím výrobcùm. Bìhem výzku-
mù bylo v �atci vykopáno tisíc
kosterních pozùstatkù, jejich� zkou-
máním se zabývá mezinárodní tým.

Z dosud zji�tìných poznatkù vy-
plývá, �e prùmìrný vìk na�ich pøed-
kù byl 40 let a existovala vysoká
dìtská úmrtnost. Odborníci také
urèili, �e ve druhé polovinì 12. sto-
letí byla do �atce zavleèena lepra
zøejmì úèastníky køí�ové výpravy
do Caøihradu. Na�i pøedci trpìli tu-
berkulózou, artrózou, jedním z nále-
zù je dolo�ena i operace lebky. �Ètyø-
letý projekt skonèil. Sna�íme se
získat prostøedky na vydání publi-
kace. Zatím jsme získali grant Aka-
demie vìd,� uzavøel Èech. I tento-
krát organizátoøi Dne památek
mysleli na dìti. Na námìstí Svobody
si vyzkou�ely, jak se støílí z luku,
ku�e a há�e sekerkou.

Do ètyømetrové hloubky se lidé pou�tìli po �ebøíku, aby si prohlédli
pozùstatky Pra�ské brány a pøedsunutého opevnìní.
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n První severozápadní teplárenská vykázala v prvním pololetí
zisk 316,9 milionù korun

Od roku 2001 bude v Lounech
jednotná cena tepla

LOUNY (rtl) - Za první pololetí vykázala akciová spoleènost První seve-
rozápadní teplárenská (PSZT) se sídlem v Komoøanech u Mostu zisk pøed
zdanìním 316,9 miliónu korun pøi tr�bách za prodej vlastních výrobkù
a slu�eb 1,615 miliardy korun.


